
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 12. januar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 108
Mener ministeren, at det er hensigtsmæssigt at domstolene skal bruge tid på at behandle 
en masse sager, som ikke fører til noget, i en situation hvor ventetiden ved domstolene er 
rekordhøj, og vil ministeren redegøre for de forventede ressourcemæssige konsekvenser 
mht. økonomi og antal årsværk for domstolene af denne praksis? Der henvises til artiklen 
”Anklagere har anket 60 domme om udvisning” fra politiken.dk, den 8. januar 2023?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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